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PhDr. Čižmár: 

Chcem opýtať na štádium riešenia a to na základe podnetov rodičov detí navštevujúcich 

materskú školu Komenského. V akom štádiu je realizácia programu manažmentu energetickej 

efektívnosti, ktorá zahŕňa aj výmenu plastových okien okrem iného na budovách materských 

škôl. Pýtam sa to aj z toho dôvodu, že táto interpelácia už odznela asi pred pol rokom a 

bolo  i oznámené, že budú prejednávane tieto záležitosti priamo s riaditeľmi alebo resp. 

s riaditeľkami materských škôl, či takéto jednanie už prebehlo a v akom štádiu je.  

Bol to podnet niektorých rodičov a viem, že táto otázka sa má riešiť komplexne, preto sa 

pýtam na štádium riešenia v akom je pretože Intech deklaroval výmenu bez zásahu rozpočtu 

mesta. V akom štádiu je, či je to prejednané s riaditeľmi, pretože pred 3 alebo 4 mesiacmi, to 

mi potvrdí aj pán prednosta bolo deklarované, že to bude vopred prejednané s riaditeľkami 

jednotlivých subjektov. 

 

Ing. Gore: 

Predbežne bolo dohodnuté, že spoločnosť Trebišovská energetická vymení tohto roku okna na 

MŠ Škultétyho a takto postupne každý rok bude vymieňať aj na ďalších škôlkach tak, ako sa   

zaviazala v podnikateľskom zámere, ktorý predložila pri kúpe tepelného hospodárstva. 

Nadväzne nato chceme urobiť zateplenie tejto materskej školy, tento rok by mala byť 

vyriešená z rozpočtu mesta, časť zateplenia z rozpočtu Trebišovskej energetickej. Malo by sa 

to realizovať v priebehu mesiaca august, nakoľko v tomto období bude zatvorená materská 

škola.  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 26.6.2013 
 

 

 

 

 

 

 


